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Protokół Nr XXIV/16 
RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 04 sierpnia 2016 r. 
 

1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1300, zamknięcie o godz.1440. 

Na posiedzeniu podjęto 2 uchwały od Nr XXIV/143/16 do Nr XXIV/144/16. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno. 

3. Danuta Tupaj – Skarbnik Gminy. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński powitał zebranych, odczytał proponowany 

porządek obrad. W posiedzeniu uczestniczyło 15 Radnych na 15 osobowy skład Rady, w 

związku z czym obrady były prawomocne. 

 

Ad. 3 lit. a) zmiana uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówno na 

lata 2016 – 2025.  

Skarbnik Gminy Dąbrówno Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały. Uzasadnienie 

stanowi załącznik nr 3. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie:  

  za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXIV/143/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 .  
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Ad. 3 lit. b)w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrówno na 2016 r. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały informując o dokonanych 

zmianach w budżecie gminy na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 5. 

Wójt wraz z Panią Skarbnik udzielali odp. na zadawane pytania.  

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XXIV/144/16 została przyjęta jednogłośnie i stanowi złącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 4. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy Dąbrówno. 

Radna Pani Genowefa Szczepańska  poprosiła o interwencje w sprawie oświetlenia na środku 

rynku w Dąbrównie oraz w parku, gdzie nie świecą lampy. Ponadto poprosiła o zwrócenie 

uwagi Dyrektorowi GCKB na wypożyczanie namiotu, który został zakupiony z funduszu 

sołeckiego sołectwa Dąbrówno. Nadmieniła, że nie ma nic przeciwko pożyczaniu go innym 

sołectwom na imprezy okolicznościowe, ale namiot powraca coraz bardziej zniszczony i 

zaniedbany, a koszt jego zakupu był dość znaczący.  

Radny Pan Bogumił Garnek zapytał, czy wiadomo coś w sprawie suchych drzew na odcinku 

drogi Elgnowo – Odmy, o których mówił na poprzedniej Sesji Rady Gminy Dąbrówno?  

Pan Wójt w odp. poinformował, że zostanie sprawdzone na jakim etapie jest sprawa. 

Kontynuując Radny zapytał, na jakim etapie jest budowa kotłowni na świetlicy wiejskiej w 

Elgnowie?  

Wójt w odp. poinformował, że prace projektanta zostały zakończone, decyzja o warunkach 

zabudowy zostanie wydana w poniedziałek, dwa tygodnie trzeba czekać na jej 

uprawomocnienie i w tym samym czasie gmina wystąpi do Starostwa Powiatowego w 

Ostródzie o wydanie pozwolenia na budowę, co przypuszczalnie może potrwać ok. dwóch 

tygodni.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Jadwiga Wańkowicz zapytała, czy istnieje możliwość 

ufundowania stypendium dla sportowca z terenu naszej gminy, który należy do narodowej 

kadry king boxingu?  

Wójt Gminy Dąbrówno w odp. poinformował, że gmina wspiera rozwój tego sportowca w 

miarę możliwości. W części ufundowany został jego wyjazd do Anglii na mistrzostwa. 
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Radny Pan Marek Zalewski poruszył temat związany z porośniętymi poboczami dróg na 

terenie Gminy Dąbrówno. Radny poprosił o zajęcie się sprawą.  

Pan Wójt ustosunkowując się do tematu związanego z niewykoszonymi poboczami dróg 

poinformował, że sprawa wielokrotnie była zgłaszana przez pracownika urzędu do 

odpowiednich zarządców dróg i jak widać z mizernym skutkiem.  

Radny Pan Andrzej Boczek poinformował, że w związku ze zmianą odbiorcy odpadów 

nieczystości stałych pojawił się problem z ich wywozem. Dodał, że mieszkańcy uiszczają 

opłaty zgodne z zawartymi umowami, a odpady nie są wywożone. Poprosił o interwencję w 

tej sprawie.  

Wójt w odp. poinformował, że za odbiór odpadów z terenu Gminy Dąbrówno odpowiada 

Związek Gmin Regionu Ostródzko – Iławskiego „Czyste Środowisko” w Ostródzie i wszelkie 

wątpliwości należy zgłaszać do nich.  

Radny Pan Janusz Szraga poinformował, że do Komisji Budownictwa skierowane zostało 

pismo pierwotnego wykonawcy budowy kompleksu boisk w Dąbrównie w sprawie koszenia 

trawy na stadionie, poprosił Wójta o ustosunkowanie się do tego pisma. 

Wójt w odp. poinformował, że pierwotny wykonawca na mocy porozumienia miał 

doprowadzić murawę boiska do stanu używalności. Prace mechaniczne zostały wykonane 

niewłaściwie, ponieważ teren w dalszym ciągu jest nierówny. Trawa jest koszona przez 

pracowników zatrudnionych w urzędzie. Dodał, że głównym powodem tego pisma jest fakt, 

iż gmina nie dokonała zwrotu wpłaconej przez wykonawcę kaucji, która miała być gwarancją 

prawidłowego wykonania prac. Wypłata tych środków jest nie możliwa z powodu 

nierzetelnego wykonania ustalonych prac naprawczych na kompleksie boisk. Obecnie 

wystosowane zostało pismo na poczet kar umownych za nienależyte wywiązanie się z 

zawartej umowy, ponadto do gminy wpłynęło pismo z wydziału do walki z korupcją, w 

którym zawarta jest informacja o postawieniu zarzutów 8 osobom i należy poczekać na dalszy 

rozwój w sprawie.   

Radny Pan Michał Mielczarek poinformował, że do Komisji Budżetu skierowane zostało 

pismo od Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym „Koło” w 

Ostródzie z prośbą o wsparcie finansowe z przeznaczeniem na adaptacje budynku przy ul. 

Grunwaldzkiej 19 A w Ostródzie, który zostanie zagospodarowany na potrzeby 

stowarzyszenia.  

Wójt dodał, że Prezes stowarzyszenia odwiedza wszystkie pobliskie gminy celem pozyskania 

środków na wkład własny na planowaną renowację nieruchomości. Nadmienił, że z 

uzyskanych informacji wynika, że stowarzyszenie cieszy się nienaganną opinią oraz 
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pracowitością. Wójt dodał, że osoby z terenu naszej gminy również przebywają w tym 

ośrodku, dlatego też zwrócono się o pomoc do naszej gminy.  

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Krzemiński zapytał, czy istnieje możliwość wsparcia 

finansowego stowarzyszenia przez Gminę Dąbrówno? 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj poinformowała, że niestety ale z powodu niskich 

dochodów w budżecie gminy nie ma możliwości udzielenia pomocy finansowej dla 

stowarzyszenia.  

Radna Pani Mariola Kilian w ramach interpelacji poprosiła o usunięcie gałęzi, które wiszą 

nad linią wysokiego napięcia w Lewałdzie Wielkim naprzeciw bloków i stanowią zagrożenie.  

Wójt w odp. poinformował, że sprawa zostanie przekazana odpowiednim służbom.  

 

Ad. 5. Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Krzemiński poinformował o terminie najbliższej 

Sesji Rady Gminy Dąbrówno, która odbędzie się w dniu 06 września 2016 r. o godz. 1300. 

Poprosił Przewodniczących poszczególnych komisji o przygotowanie sprawozdań z 

działalności komisji za I półrocze 2016 r.  

Mieszkaniec Gminy Dąbrówno zwrócił się do Rady Gminy o pomoc w sprawie opracowania 

Regulaminu tzw. targowiska w Dąbrównie oraz wprowadzenia opłaty za 1 m2 stoiska. Dodał, 

że wystawiając stoisko z owocami i warzywami spotkał się z nieprzyjemnymi sytuacjami. 

Poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie, co będzie z targowiskiem, czy obowiązują 

Dzienniki Ustaw, czy też nie?   

Wójt Gminy poinformował, że nie ma Regulaminu targowiska, ponieważ na terenie gminy 

nie ma urządzonego targowiska. Działka, na której odbywa się handel należy do osoby 

prywatnej i gmina nie ma prawa ingerować gdzie, kto może rozstawić stoisko. Osoby 

handlujące powinny porozumieć się między sobą, a szczegóły ustalić  z właścicielem gruntu. 

Gmina pobiera opłatę targową, która jest ustalona na podstawie uchwały podjętej przez Radę 

Gminy Dąbrówno. Podczas rozmowy z pozostałymi handlarzami Wójt uzyskał informacje, że 

osoby te mają zawarte ustne umowy z właścicielem gruntu. Zatem gmina nie może rozwiązać 

powstałego sporu. Gminę nie stać na wybudowanie prawdziwego targowiska zgodnego z 

obowiązującymi wymogami.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawa uregulowania zasad i funkcjonowania istnienia 

targowiska w Dąbrównie toczy się od wielu lat. Dodał, że sprawa zostanie skierowana do 

Komisji Budownictwa Rady Gminy Dąbrówno celem zajęcia się tą sprawą.  

Radny Pan Michał Mielczarek był oburzony zaistniałą sytuacją. 
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Zebrani wspólnie dyskutowali celem znalezienia odpowiedniego rozwiązania w tej sprawie, 

która nie jest prosta, ponieważ spór dotyczy handlu na terenie prywatnym.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby ze sprawą zapoznał się również Radca Prawny. 

Wójt dodał, że na terenie Gminy Dąbrówno, wszędzie gdzie prowadzony jest tzw. handel 

obwoźny powinny być uiszczane opłaty targowe. 

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że w związku z tym powinny zostać umieszczone na 

tablicach ogłoszeń sołectw Gminy Dąbrówno informacje o obowiązku uiszczania niniejszej 

opłaty przez osoby handlujące. 

Radny Pan Marek Zalewski stwierdził, że pojemniki na szkło białe i kolorowe powinny 

znajdować się w jednym miejscu, ponieważ w Saminie kosze są rozstawione w różnych 

miejscach, co skutkuje wrzucaniem szkła kolorowego i białego do jednego pojemnika. Dodał, 

że teren wokół pojemników jest zaniedbany zaproponował, aby gmina położyła kilka płyt 

betonowych, co zapewne ułatwi utrzymanie porządku wokół koszy.   

Przewodniczący Rady zapytał, czy prawdą jest iż od nowego roku mają zostać zlikwidowane 

punkty selektywnej zbiórki odpadów? 

Radny pan Michał Mielczarek stwierdził, że w ulotkach, które otrzymali mieszkańcy Gminy 

Dąbrówno jest informacja, że punkty zostaną zlikwidowane.  

Przewodniczący Rady poprosił o uzyskanie szczegółowej informacji i udzielenia odp. na 

najbliższej Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie XXIV 

Sesji rady Gminy Dąbrówno. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała: 

Dorota Kędzierska  


